
RADA GMINY
 SUCHY DĄB

PROTOKÓŁ Nr V.2019
Sesji Rady Gminy Suchy Dąb

Dnia 31 Stycznia 2019 r. w sali obrad Urzędu Gminy w Suchym Dębie, odbyła się V Sesja VIII
kadencji Rady Gminy Suchy Dąb. 
Obrady sesji  były  transmitowane i  zostały  utrwalone za  pomocą urządzeń rejestrujących obraz
i dźwięk. 
Link  do  nagrania: https://suchy-dab.sesja.pl/2019/01/31/v-sesja-viii-kadencji-rady-gminy-suchy-
dab-z-dnia-31-01-2019/

Ad 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Małgorzata  Cyra  o  godz.  11  33 otworzyła  sesję  i  przywitała
wszystkich obecnych. 
Zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji. 
Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami.
4. Wręczenie  zaświadczenia  o wyborze  Radnemu  Rady  Gminy  Suchy  Dąb  Panu  Markowi

Matusz.
5. Złożenie uroczystego ślubowania przez radnego obejmującego mandat Pana Marka Matusz.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w spr. powołania stałych komisji Rady Gminy Suchy Dąb na

VIII kadencję – ref. A. Matusz Zastępca Wójta Gminy Suchy Dąb.
7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  spr.  zmiany  budżetu  Gminy  Suchy  Dąb  na  2019  rok

– ref. J. Gliniecka Skarbnik Gminy.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w spr. zmiany uchwały w spr. przyjęcia wieloletniej prognozy

finansowej – ref. J. Gliniecka Skarbnik Gminy.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w spr. zmiany uchwały w spr. określenia wysokości stawek

podatku od nieruchomości na terenie gminy Suchy Dąb (Dziennik Urzędowy Województwa
Pomorskiego z 2018 r., poz. 5052) -  ref. mecenas.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w spr. zmiany uchwały w spr. przyjęcia Programu Współpracy
Gminy Suchy Dąb z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok
- ref. inspektor C. Kowalska. 

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  spr.  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady
Gminy Suchy Dąb na 2019 rok -   ref. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej.

12.Wolne wnioski. 
13. Sprawy bieżące Rady Gminy.
14. Zamknięcie sesji.
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Ad 2 Przyjęcie porządku obrad 

Głosowanie za przyjęciem proponowanego porządku obrad.
W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Wynik głosowania: 13 głosów – ,,za” przyjęciem porządku obrad.
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 3 Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami

Wójt Gminy
Przedstawiła poniższe informacje:

1. 17 stycznia odbyłam spotkanie z Wójtami Gminy Pszczółki oraz Cedry Wielkie. Tematem
spotkania  była  wzajemna  współpraca  naszych  gmin  w  tematach  takich  jak:  transport
publiczny oraz gospodarka wodno – ściekowa. 

2. Na spotkaniu  u  Wojewody  Pomorskiego  przekazałam pisemna  prośbę  do  Prezesa  Rady
Ministrów o wsparcie finansowe dla naszej gminy. Oczekujemy na odpowiedź. 

3. 29 stycznia  spotkałam się  z  zarządem Energa  Oświetlenie  w związku z  niezapłaconymi
przez  Urząd  Gminy  fakturami  od  miesiąca  lutego  2018  r.  na  kwotę  305 291,25  zł  .
Na spotkaniu wynegocjowane zostały dogodne dla nas warunki płatności oraz uzgodniliśmy
działania dotyczące dalszej współpracy.

4. Na  spotkaniu  w  Starostwie  Powiatowym  uzgodnione  zostały  wykonywane  wspólnie
z powiatem inwestycje drogowe na terenie naszej gminy. Między innymi remont obiektu
mostowego  na  ul.  Witosa  w  Suchym  Dębie  oraz  remont  odcinka  drogi  powiatowej
pomiędzy Skowarczem a miejscowością Ostrowite. 

5. W  dniu  dzisiejszym  po  mojej  interwencji  i  wystosowanym  piśmie  do  Starostwa.
Otrzymaliśmy  zgodę  na  przejazd  pojazdów  o  masie  całkowitej  do  40  ton  po  drogach
powiatowych  dla  pojazdów  przewożących  płody  rolne.  Proszę  sołtysów  i  radnych
o przekazanie tej informacji zainteresowanym mieszkańcom.

6. Na spotkaniu z klubami sportowymi w dniu wczorajszym uzgodnione zostały zasady dalszej
współpracy z gminą. Kluby przedstawią swoje oczekiwania na piśmie.

7. Mieszkańcom  gminy  przypominamy,  że  za  bieżące  utrzymanie  dróg  powiatowych
odpowiada Powiat, jako gmina możemy przekazywać do powiatu  prośby mieszkańców dot.
odśnieżenie lub posypanie jezdni , nie możemy natomiast za powiat wykonywać tych zadań.
Gmina  w  swoim  budżecie  nie  ma  zaplanowanych  środków  na  utrzymanie  dróg
powiatowych. 

8. Zaległości  z tytułu podatków wynoszą obecnie 423 tysięcy zł.   (  w tym roku udało się
ściągnąć zaległość na poziomie 48 tys. zł) , zaległości z tytułu opłat za odpady komunalne
wynoszą 241 tys. zł ( w tym roku udało się ściągnąć zaległość na poziomie 12 tys. zł).
Zaległości  z  tytułu  opłat  czynszowych wynoszą 117 tys.  zł.  Zaległości  na tak wysokim
poziomie  spowodowały  konieczność  skorzystania  z  usług  firmy  specjalizującej  się
w ściąganiu  należności  od  mieszkańców,  w najbliższych  dniach   mieszkańcy  mogą  się
spodziewać wizyty upoważnionego przez gminę pracownika firmy windykacyjnej.

9. W tym roku Bal Seniora odbędzie się jesienią (wrzesień lub październik 2019 r.). Zmiana
terminu wynika z wniosków zgłaszanych przez seniorów, aby bal odbywał się w bardziej
sprzyjających porach roku. 

10. Rozpoczęliśmy akcję pn.  ,,Rozlicz PIT dla  swojej  gminie’’.  Dzięki  tej  akcji  wpływy do
budżetu mogą się zwiększyć. Zachęcamy osoby, które zamieszkują w naszej gminie, ale nie
są  zameldowane  aby  przekierowały  swój  PIT  do  Urzędu  Skarbowego  w  Pruszczu
Gdańskim.
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Następnie  Wójt  Gminy  odczytała  pismo  z  Zarządu  Powiatu  Gdańskiego  IN.7134.23.2019.AO
w spr. zezwolenia na przejazd pojazdów o rzeczywistej masie całkowitej do 40 ton, po drogach
powiatowych, na których obowiązuje znak B-18 ,,zakazu wjazdu pojazdów o rzeczywistej  masie
całkowitej ponad 12 ton’’, które stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Wójt  Gminy  odczytała,  a  następnie  udzieliła  odpowiedzi  na  pismo,  które  wpłynęło  do  Urzędu
Gminy od Radnej L. Borodzicz dot.  udzielenia informacji  w sprawie punktu ubezpieczeniowego
PZU, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Całe wystąpienie w w/w sprawach wraz z odpowiedzią dot. udzielenia informacji w spr. punktu
ubezpieczeniowego PZU zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Radna L. Borodzicz
Zadała pytanie Pani Wójt - o jakie wsparcie i na co Pani prosiła?

Wójt Gminy
Odpowiedziała, że o finansowe.

Radna L. Borodzicz
Zapytała, a na co? 

Wójt Gminy
Odpowiedziała,  że  albo  na  zadłużone  faktury,  których  nie  zapłaciliśmy  albo  o  dołożenie
do kanalizacji.

Sołtys A. Ciunowicz
Zapytał  Panią  Wójt  (w odniesieniu  do  pisma z  Zarządu Powiatu  Gdańskiego),  czy  dotyczy to
również nawozów.

Wójt Gminy
Odpowiedziała, że tak.

Ad  4  Wręczenie  zaświadczenia  o wyborze  Radnemu  Rady  Gminy  Suchy  Dąb  Panu
Markowi Matusz

Wręczenie zaświadczenia o wyborze Radnemu Rady Gminy Suchy Dąb  odbyło się w następujący
sposób;  Przewodnicząca  Gminnej  Komisji  Wyborczej  Pani  A.  Matusz  wręczyła  Panu  Markowi
Matusz zaświadczenie o wyborze na Radnego Rady Gminy Suchy Dąb VIII kadencji.

Ad 5 Złożenie uroczystego ślubowania przez radnego obejmującego mandat Pana Marka
Matusz 

Ślubowanie  radnego  odbyło  się  w  następujący  sposób;  Przewodnicząca  Rady  Gminy  M.  Cyra
odczytał rotę ślubowania, która brzmi: 

„Wierny Konstytucji  i  prawu Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję uroczyście obowiązki radnego
sprawować  godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na  względzie  dobro  mojej  gminy  i  jej
mieszkańców”.

Następnie Pan Marek Matusz, powstał i wypowiedział słowa „ślubuję”.
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Ad 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w spr. powołania stałych komisji Rady Gminy Suchy
Dąb na VIII kadencję

Pani A. Matusz Zastępca Wójta
Wyjaśniła  radnym powody uzupełnienie  składu osobowego Stałych  Komisji  Rady Gminy Suchy
Dąb. Wspomniał również o ustawowej konieczności wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji
Skarg Wniosków i Petycji.

Radna L. Borodzicz poprosiła o przedstawienie nowej osoby zasiadającej przy stole prezydialnym.

Wójt  Gminy  wyjaśniła,  że  na  początku  sesji  Przewodnicząca  Rady  Gminy  przedstawiła  Pana
mecenasa P. Janowiaka,  po czym oddała Panu mecenasowi głos.

Mecenas P. Janowiak przedstawił się i  zaprezentował w kilku słowach.
Całe wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Radny P. Łuczkowski wspomniał o tym, że na początku sesji mecenas został przedstawiony, jednak
nie wspomniano nic o zmianie kancelarii prawnej.

Mecenas P. Janowiak wyjaśnił, że prowadzi usługę prawną Urzędu Gminy w czwartki i piątki od
godz. 7 30  do godz.13 30.
Całe  w/w  wystąpienie  wraz  z  pytaniami  i  odpowiedziami  zostało  zarejestrowane  w  nagraniu
z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Radny J. Kruczek
Zapytał, czy radni mogą się zgłosić do Pana mecenasa?

Mecenas P. Janowiak 
Odpowiedział,  że  Rada  Gminy  jako  organ  kolegialny  może  zgłosić  się  się  do  mnie  poprzez
Przewodniczącego. Natomiast jeżeli chodzi bezpośrednio o samych radnych to nie działają oni jako
organ gminy.

Pani A. Matusz 
Odczytała dotychczasowy skład Stałych Komisji Rady Gminy.

Skład Komisji Rewizyjnej:

K. Przytuła            - Przewodnicząca Komisji
L. Borodzicz         - Członek Komisji
S. Koprowski        - Członek Komisji
P. Dymarkowski    - Członek Komisji
P. Łuczkowski       - Członek Komisji

Rada Gminy zadecydowała, że Komisja Rewizyjna pozostnie w składzie niezmienionym.

Skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji :

A. Kołodziej      - Przewodniczący Komisji          
A. Gębala             - Członek Komisji           
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A. Kozłowski - złożył rezygnację z pracy (członkostwa) w Komisji Skarg Wniosków i Petycji.
Na miejsce Radnego A. Kozłowskiego do pracy w Komisji Skarg Wniosków i Petycji zgłosił się
Radny O. Wawrzak.

          
J. Kruczek           - Członek Komisji                 
T. Lewandowski  - Członek Komisji     

Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji wybrano Panią A. Gębala.

Skład Komisji Budżetowo - Gospodarczej:

A. Kozłowski    - Przewodniczący Komisji
M. Cyra                        - Członek Komisji
A. Gębala             - Członek Komisji
A. Kołodziej       - Członek Komisji
J. Heś                    - Członek Komisji. 

A. Gębala  złożyła rezygnację z pracy w Komisji Budżetowo-Gospodarczej.
Na miejsce Radnej A. Gębala do pracy w Komisji Budżetowo-Gospodarczej zgłoszono Radnego M.
Matusz, który wyraził zgodę.

Skład Komisji Polityki Społecznej 

L. Borodzicz                          - Przewodnicząca Komisji
J. Kruczek                              - Członek Komisji
J. Heś                                     - Członek Komisji
P. Łuczkowski                        - Członek Komisji
A. Kozłowski                         - Członek Komisji

Radna L. Borodzicz zapytała, czy w związku ze sprawowaniem obowiązków Przewodniczącej Rady
Gminy  w  Suchym  Dębie  przewodnicząca  chce  nadal  pracować  w  Komisji  Budżetowo-
Gospodarczej.

Nastąpiła krótka dyskusja w w/w sprawie, która  zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji
dn. 31 stycznia 2019 r.

Przewodnicząca  Rady  M.  Cyra  zrezygnowała  z  pracy  w  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej.
Na miejsce M. Cyra do pracy w Komisji Budżetowo – Gospodarczej, zgłoszono Radną P. Gray,
która wyraziła zgodę.

Pani A. Matusz odczytała następujący skład osobowy Stałych Komisji Rady Gminy Suchy Dąb.

Komisja Rewizyjna:
K. Przytuła            - Przewodnicząca Komisji
L. Borodzicz         - Członek Komisji
S. Koprowski        - Członek Komisji
P. Dymarkowski    - Członek Komisji
P. Łuczkowski       - Członek Komisji
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji :
A. Kołodziej       - Przewodniczący Komisji          
A. Gębala              - Zastępca Przewodniczącego Komisji           
O. Wawrzak          - Członek Komisji                
J. Kruczek             - Członek Komisji                 
T. Lewandowski   - Członek Komisji     

Komisja Budżetowo - Gospodarcza:
A. Kozłowski    - Przewodniczący Komisji
P. Gray                        - Członek Komisji
M. Matusz             - Członek Komisji
A. Kołodziej       - Członek Komisji
J. Heś                    - Członek Komisji

Komisji Polityki Społecznej 
L. Borodzicz                          - Przewodnicząca Komisji
J. Kruczek                              - Członek Komisji
J. Heś                                     - Członek Komisji
P. Łuczkowski                        - Członek Komisji
A. Kozłowski                         - Członek Komisji

Ustalono, że w związku z dokonanymi zmianami w składzie tylko w dwóch stałych komisjach projekt
uchwały również  uległ  korekcie  w tytule  i  otrzymał następujące brzmienie:  ,,w sprawie zmiany
uchwały  Nr  0007.II.11.2018  Rady  Gminy  Suchy  Dąb  z  dnia  26  listopada  2018  r.  w  sprawie
powołania stałych komisji Rady Gminy Suchy Dąb na VIII kadencję’’.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za” - podjęła uchwałę
Nr 0007.V.33.2019 w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.II.11.2018 Rady Gminy Suchy Dąb z dnia
26  listopada  2018  r.  w  sprawie  powołania  stałych  komisji  Rady  Gminy  Suchy  Dąb  na  VIII
kadencję, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad  7  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  spr.  zmiany  budżetu  Gminy  Suchy  Dąb
na 2019 rok    

Skarbnik Gminy 
Wyjaśniła, że zarówno w uchwale budżetowej jak i Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonana
jest tylko jedna zmiana polegająca na przeniesieniu między paragrafami (z paragrafu wydatkowego
na paragraf dotacyjny) środków w wysokości 27 tys. zł. 
Całe wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za” - podjęła uchwałę
Nr 0007.V.34.2019  w sprawie zmiany budżetu Gminy Suchy Dąb na  2019 rok,  która stanowi
załącznik nr 5 do protokołu.  
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w spr. zmiany uchwały w spr. przyjęcia wieloletniej
prognozy finansowej

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za” - podjęła uchwałę
Nr 0007.V.35.2019 w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.IV.30.2018 Rady Gminy Suchy Dąb z dnia
28 grudnia 2018 roku w sprawie  przyjęcia  wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2031
Gminy Suchy Dąb, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w spr. zmiany uchwały w spr. określenia wysokości
stawek  podatku  od  nieruchomości  na  terenie  gminy  Suchy  Dąb (Dziennik  Urzędowy
Województwa Pomorskiego z 2018 r., poz. 5052) 

Pan mecenas wyjaśnił, że z powodu rozbieżności w uchwale, która została podjęta a tym co zostało
opublikowane w Dzienniku Urzędowym zachodzi konieczność podjęcie nowej uchwały .
Całe wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych,  w  głosowaniu  jawnym  –  13  głosami  „za”  przy
1  głosie  ,,wstrzymującym  się”-  podjęła  uchwałę  Nr  0007.V.36.2019  zmieniająca  uchwałę
Nr 0007.III.16.2018 Rady Gminy Suchy Dąb z dnia 30 listopada 2018 roku w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy Suchy Dąb (Dziennik Urzędowy
Województwa Pomorskiego z 2018 r., poz. 5052), która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w spr. zmiany uchwały w spr. przyjęcia Programu
Współpracy  Gminy  Suchy  Dąb  z  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego na 2019 rok

Pani C. Kowalska inspektor ds. ochrony środowiska i pozyskiwania środków pozabudżetowych 
Omówiła  w/w projekt  uchwały.  Zmiana uchwały  podyktowana  jest  koniecznością  dostosowania
programu  do  ogłoszenia  konkursu  na  realizację  zadań  przeznaczonych  dla  organizacji
pozarządowych związanych z kulturą fizyczną. Dodano również zapis umożliwiający pracę komisji
bez udziału osób wskazanych przez organizacje pozarządowe. Zmiany zostały poddane konsultacją.
Nie wpłynęły żadne uwagi oraz opinie. 
Całe wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Pani inspektor C. Kowalska z uwagi na fakt swojego ostatniego dnia pracy w Urzędzie Gminy
złożyła  serdeczne  podziękowania  za  współpracę  Pani  Wójt,  całej  Radzie  Gminy,  sołtysom oraz
współpracownikom.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w w/w  sprawie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za” - podjęła uchwałę
Nr 0007.V.37.2019  w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia  Programu Współpracy
Gminy Suchy Dąb z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok,
która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
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Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad  11  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  spr.  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Suchy Dąb na 2019 rok

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej K. Przytuła odczytała Plan Pracy Komisji Rewizyjnej - Rady
Gminy Suchy Dąb na 2019 rok, który stanowi załącznik do uchwały.
Całe wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Rada Gminy w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za” - podjęła uchwałę
Nr 0007.V.38.2019  w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Suchy Dąb na 2019 rok,  która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Imienny wykaz w/w głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 12 Wolne wnioski. 

Wójt Gminy wspomniała o odbytych na terenie Gminy Suchy Dąb Zebraniach Wiejskich w spr.
wyboru  Sołtysa  i  Rady  Sołeckiej.  Poinformowała  również  o  ostatnim  planowanym  Zebraniu
Wiejskim w spr.  wyboru Sołtysa  i  Rady Sołeckiej  w Sołectwie  Wróblewo.  W marcu –  kwietniu
planowane są natomiast Zebrania Sołeckie z mieszkańcami.

Sołtys  A.  Ciunowicz  poruszył  temat  bakterii  z  grupy coli  w wodociągu Koźliny -  Krzywe Koło
oraz braku płukania w/w wodociągu,  a także temat dotyczący składania pisemnych interpelacji
i procedury odpowiedzi.
Całe wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Wójt Gminy poprosiła Panią Sekretarz o udzielenie odpowiedzi w spr. bakterii z grupy coli oraz
poprosiła Panią A. Matusz Zastępce Wójta  o udzielenie odpowiedzi w spr. interpelacji.
Odpowiedzi wraz z całą dyskusją zostały zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia
2019 r.

Radny  A.  Kołodziej  złożył  serdeczne  podziękowania  Panu  dyrektorowi  J.  Wiśniewskiemu
za zorganizowanie Dnia Babci i Dziadka. 

Ad 13 Sprawy bieżące Rady Gminy.

Przewodnicząca Rady wspomniała o odbytych spotkaniach Rady Gminy Suchy Dąb w spr. zamiaru
likwidacji szkoły podstawowej w Grabinach – Zameczku oraz o piśmie, które wpłynęło do Rady
Gminy od rolników ze Steblewa w spr. gruntów na międzywalu. Sprawą gruntów stałe komisje będą
zajmowały się na najbliższym posiedzeniu rady. 
Przewodnicząca wspomniała również o zaplanowanym w dniu dzisiejszym szkoleniu dla Radnych. 
Całe wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Radny  J.  Kruczek  również  złożył  serdeczne  podziękowania  Pani  dyrektor  K.  Guzek  za
zorganizowanie Dnia Babci i Dziadka. 

Sekretarz Gminy wspomniała także o pisemnym zapewnieniu od przedstawiciela firmy Ecol-Unicon
dot. płukania końcówki w Krzywym Kole oraz w Koźlinach.
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Radny  A.  Kozłowski  złożył  również  serdeczne  podziękowania  za  zorganizowanie  Dnia  Babci
i Dziadka Sołtysowi Sołectwa Osice Panu A. Gortatowi.
Do powyższych podziękowań przyłączyła się także Zastępca Wójta Pani A. Matusz.

Przewodnicząca  Rady  m.in.  na  prośbę  Radnego  A.  Kozłowskiego  poprosił  Sołtysa  J.  Smolaka
o przedstawienie.

Pan J. Smolak Sołtys Sołectwa Suchy Dąb przedstawił się i  zaprezentował w kilku słowach.
Całe wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji dn. 31 stycznia 2019 r.

Ad 14 Zamkniecie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Cyra po zrealizowaniu porządku obrad o godzinie 1236

zamknęła V sesję VIII kadencji Rady Gminy Suchy Dąb.

Przewodnicząca  Rady Gminy
                             /-/ Małgorzata Cyra

Protokół sporządziła: Rokicka Izabela
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